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Harboøre Skole og Børnecenter 
Bestyrelsesmøde 

Dato: 02. november 2022 

Afbud:  

Fraværende: Notér fraværende  

Dagsorden Referat 

1. Siden sidst  

a. Formanden Velkomst til de nye ’elevrødder’ Jonas og Tea fra 9. kl. med kort intro-
duktion til arbejdet i bestyrelsen.  

Birgitte holder en mindre pause fra bestyrelsen – Christian Bro er truk-
ket ind som suppleant. 

b. Elevrådet Elevrådet har ikke været samlet grundet sygdom, men det forventer at 
genoptage arbejdet i uge 47. Elevrådet skal blandt andet til et fælles 
kommunalt elevrådsmøde – det glæder de sig til. 

c. Børnecenter 

 

De ældste børn er startet i storklub. 
 
Forældremøde d. 27. oktober. Mødet handlede om de kommende mo-
dulændringer. Modulændringerne er en serviceforringelse og træder i 
kraft i det kommende år.  
 
Der er startet en PAU - elev (Pædagogisk assistent uddannelse) i børne-
haven. 
 
Fra d. 1. januar 2023 – 1. januar 2024 kommer der 18 nye børn i børne-
haven, hvis kommunens tal holder stik. 

 
Legepladsen ved Lærkereden er blevet skærmet af, så de har deres 
egen legeplads, hvor der vil være færre indtryk og mere overskueligt for 
de små specialbørn. 

d. SFO Halloweenfest mandag d. 31.10 – Festen gik godt og børnene var meget 
engagerede. 
 
Y-SFO eleverne er nu tilbage i almen SFO’en – dette tiltag evalueres der 
på inden jul.  

e. Skolen Mange klasser og grupper er pt. i gang med skolehjemsamtaler. 

Eleverne i Y klassens skal revisiteres  i december måned, dette sker en 
gang om året og sker i samarbejde med PPR, forældre, lærere og le-
delse. 
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3. og 4. klasse var til basketturnering i oktober måned og dette med 
stor succes. De kom hjem med to 1. pladser og en 2. plads. 

Torsdag d. 2. november var der spil dansk dag i Lemvig, hvor vores 5. 
klasse deltog. 

Projektet ’Klima teknologi og WOS’ er så småt blevet skudt i gang i Lem-
vig kommune og medarbejdere samt ledelse har haft de første kursus-
dage – projektet har til formål at bringe teknologiforståelse ind i fagene.  

Hele personaleflokken fra Harboøre Skole og Børnecenter skal på inter-
nat til Laugesens Have d. 3.-4. november. På programmet er der både 
tid til faglig inspiration, bevægelsesaktiviteter, overraskelser og hygge 
med god mad. 

2. Resultatet af Trivsels-

måling 

Trivselsindsatsen er som de tidligere år aftalt i samarbejde med trivsels-
teamet.  
I skoleåret 21/22 havde vi fokus på at drengene skulle opleve sig mere 
motiveret for undervisningen, denne indsats gjorde en lille forskel rent 
procentvis. 

I skoleåret 22/23 har trivselsteamet besluttet have fokus på ’Ro og or-
den’. De elever der oplever generel trivsel inden for området er faldet 
fra 94,5% til 86,7%.  
44% finder det svært at for læreren at skabe ro i klassen, hvis der er 
larm og 38% synes det kan være svært at høre, hvad andre elever siger i 
timerne. 

INDSATS: Afdelingerne har på et afdelingsmøde beskrevet, hvordan de 
vil sætte fokus på emnet. Vi har om emnet på vores Pædagogiske week-
end, hvor Mette Molbæk kommer og holder oplæg. Elevrådet skal ar-
bejde med emnet. Indsatsen fremlægges for alle elever på en fælles-
samling. Vi samler op på tallene igen i december, hvor 8. kl. har lovet at 
måle på ’Ro og Orden’ igen. 
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3. Tilbagemelding på tilsyn 

i børnehaven 

Tilsyn Harboøre Børnecenter. Læringskonsulenterne har været på besøg 
og er kommet med følgende punkter: 

Børnehaven har fået tilbagemelding på tilsynet 2022.  

Nedenstående er hovedpunkterne:  

 

Resultater:  
• Omsorgsfulde og inddragende medarbejdere.  
• Gode aktiviteter  
• Børnene har gode deltagelsesmuligheder – støttes og guides 
• God sprogstimulering af tosprogede børn 
• God fordeling af fællesskab og mindre grupper 
• Fokus på børnenes evne til at være selvhjulpen 
• God stemning, stemmeføring og kropssprog 
• God normering 
• Gode til børneperspektiv 

Fokus punkter:  
• Medarbejdere udvikle eksisterende leg 
• Sprogudvikling fortsat 
• Børnene samspil imellem (forældre undersøgelsen) 

 

4. Skolestruktur Fællesmøderne med Thyborøn er endt ud i forslag til struktur og samar-
bejdsmøder ledelse og bestyrelse imellem. 

Der er lavet et udkast til, hvordan strukturen kan se ud. Jette fremlæg-
ger modellen, hvor udkastet er: Én skole to matrikler. Det aftales at 
vægten i udspillet til politikkerne skal være, at de to skoler skal blive til 
én skole og at der skal være én leder for de to skoler. Hvordan sammen-
smeltningen skal foregå rent praktisk, skal planlægges senere i proces-
sen. 
 
Det aftales at MED-udvalget på Harboøre Skole og Børnecenter skal ar-
bejde hen imod at skrive det samme høringssvar som bestyrelsen på 
Harboøre Skole og Børnecenter, da det vurderes som værende et 
stærkt signal. Dette forslag er MED-udvalget positiv over for. 

Det forslås også, at Thyborøn Skoles og Harboøre Skoles høringssvar har 
samme ordlyd, så vi sender et stærkt samlet signal. Dette forslag med-
bringes på det fælles bestyrelsesmøde d. 3. november. 

Det aftales at bestyrelsen skal mødes kl. 17.00 d. 23. november på Har-
boøre Skole til smørrebrød. Her vil dagsordenen være et begyndende 
høringssvar. Efterfølgende følges bestyrelsen ad til borgermøde i Harbo-
øre centeret. 

 

5. Eventuelt  

Næste bestyrelsesmøde Torsdag d. 8. december – Julefrokost, dette arrangement afholdes i per-
sonalestuen på Harboøre Skole. 
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Punkter til næste bestyrel-

sesmøde 

Godkendelse af høringssvar 

 

 


